
P R O T O K Ó Ł Nr XVIII/09 
z XVIII Sesji Rady Gminy Stara Biała 
odbytej w dniu 12 marca 2009 r. 
 
Porządek posiedzenia: 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu w 2009 roku. 

9. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budŜetu Gminy Stara Biała na 
prace konserwatorskie przy zabytkowej ambonie z kościoła pw. św. Andrzeja 
w Brwilnie, gmina Stara Biała. 

10. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2009 roku Gminie 
Płock na poczet pokrycia kosztów pobytu w Izbie Wytrzeźwień w Płocku 
mieszkańców gminy stara Biała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy, niektórych innych składników wynagradzania oraz 
wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
nagród, wysokości i szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku 
mieszkaniowego i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy. 

12. Podjecie uchwały w sprawie upowaŜnienia Kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Starej Białej do podejmowania działań wobec dłuŜników 
alimentacyjnych. 

13. Podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 
Dziarnowo”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Stara Biała do projektów 
kluczowych realizowanych przez Samorząd Województwa Mazowieckiego 
w ramach RPO WM 2007-2013 pn.: 1) „Przyspieszenie wzrostu 
konkurencyjności województwa mazowieckiego przez budowanie 
społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez 
stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu”, 2) „Rozwój elektronicznej 
administracji w samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej 
niwelowanie dwudzielności potencjału województwa”. 

15. Podjecie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie czynności 
związanych z nieodpłatnym nabyciem przez gminę Stara Biała gruntu 
połoŜonego w m. Maszewo DuŜe. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części terenów zakładu Produkcyjnego polskiego Koncernu 
Naftowego Orlen Spółka Akcyjna w Płocku wraz z terenami przyległymi, 
połoŜonych w granicach administracyjnych gminy Stara Biała. 

17. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia nazewnictwa ulic we wsi Biała, 
gmina Stara Biała. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia nazewnictwa ulic we wsi Maszewo 
DuŜe i wschodniej części wsi Mańkowo, gmina Stara Biała. 



19. Podjecie uchwały w sprawie podziału gminy stara Biała na stałe obwody 
głosowania. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Brwilnie. 

21. Podjecie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stara Biała. 
22. Zapytania i wolne wnioski. 
23. Zakończenie obrad. 

 



Ad. 1  
XVIII sesję Rady Gminy Stara Biała otworzył Jan Wrześniewski – Przewodniczący 
Rady Gminy. Stwierdził, Ŝe zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, 
co stanowi quorum, wobec czego Rada moŜe obradować i podejmować prawomocne 
uchwały.  
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję, 
radnych, sołtysów, gości zaproszonych i publiczność. 
 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 910 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
 
Ad. 2  
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
porządku obrad. Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do 
proponowanego porządku obrad.  
Radni nie wnieśli innych uwag ani wniosków do porządku obrad, wobec czego 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
  
Ad. 3 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, Ŝe radni wraz z zaproszeniami otrzymali 
projekt protokołu z posiedzenia XVII sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, 
czy zgłaszają uwagi i zastrzeŜenia do protokołu. 
Radny Władysław Mikołajczyk zwrócił się z prośbą, aby w protokołach z sesji 
zamieszczać informacje dotyczące posiedzeń poszczególnych komisji. 
Radni nie wnieśli innych uwag, wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt protokołu z XVII sesji. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Protokół przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 4 
Wójt Gminy  złoŜył informację o pracach w okresie między sesjami: 

•  poinformował o inwestycjach realizowanych ze środków niewygasających 
z końcem roku 2008. 

•  poinformował, Ŝe zadania projektowe dotyczące dróg zostały zlecone   
 wykonawcom do realizacji. 

•  poinformował równieŜ, iŜ 3 marca br. otwarto oferty przetargowe na   
 inwestycję pn. "Budowa zespołu urządzeń sportowych z obiektami zaplecza   
 sanitarno-socjalnego i infrastrukturą techniczną w Nowych Proboszczewicach 
– etap I A". 

• W dniu dzisiejszym otwarto oferty przetargowe na budowę ulicy Modrzewiowej 
w m. Nowe Proboszczewice.  

• Płocka Spółdzielnia Mieszkaniowa Lokatorsko-Własnościowa zwróciła się 
z wnioskiem do gminy o wykup terenu, który w chwili obecnej posiada 
w wieczystym uŜytkowaniu. Przedstawiona oferta cenowa nie została 



zaakceptowana przez PSM, co w konsekwencji gminie daje dwie moŜliwości 
dalszego postępowania.  

1. Uzgodnić inny termin zabudowy terenu przez PSM. 
2. Wystąpić do sądu o uniewaŜnienie umowy wieczystego uŜytkowania 

gruntów. 
• Został ogłoszony nabór wniosków do PROW. W ramach tego programu 

planowane jest złoŜenie wniosku na budowę świetlicy wiejskiej w Bronowie-
Zalesiu i w Dziarnowie. Wójt poinformował radnych o moŜliwościach 
i zasadach pozyskania funduszy na ten cel oraz poprosił o zajęcie stanowiska 
w sprawie. 

• Dokumentacja dotycząca planowanego remontu i rozbudowy budynku szkoły 
w Wyszynie gotowa będzie na koniec marca br. 

• Budowa kanalizacji w m. Brwilno przebiega zgodnie z planem. 
• Zebrane zostały wnioski do wykonania studium rozwoju gminy. Trwa 

przygotowywanie projektu studium. 
• Gmina zadeklarowała dofinansowanie do zakupu dwóch samochodów dla 

Posterunku Policji w Starej Białej. 
• Prowadzimy aktualnie rozmowy na temat przedłuŜenia linii autobusowej nr 18 

przez Mańkowo i Nową Białą do bramy PKN Orlen.. 
 

Ad. 5 
Przewodniczący poszczególnych komisji złoŜyli sprawozdania z odbytych posiedzeń  
w okresie miedzy sesjami.  
Komisja Rewizyjna  w okresie międzysesyjnym spotkała się dwa razy. Tematyką 
spotkań była 

– Ocena informacji z działalności klubów sportowych i rozwoju sportu 
w szkołach. 

– Ocena wydatków finansowych dla rozwoju sportu w szkołach i klubach. 
– Ocena informacji z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej. 
– Analiza wpływów i umorzeń podatków za rok 2008. 
– Ocena z wykonania inwestycji w 2008 roku oraz ich zgodność 

z uchwałami Rady Gminy. 
– Zapoznanie się z informacją w sprawie zadłuŜenia gminy 

Komisja Bud Ŝetowa  spotkała się w okresie międzysesyjnym trzy razy. Tematyką 
omawianą na posiedzeniach było: 

– Rozpatrywanie wniosków dotyczących oświetlenia ulicznego 
– Analiza zimowego utrzymania dróg – wyjazd terenowy. 
– Analiza przebiegu robót publicznych i prac interwencyjnych pod kątem 

wykorzystania środków na ten cel. 
– Analiza zadłuŜenia gminy, prawidłowości spłaty zadłuŜenia. 
– Analiza gospodarki wodno – ściekowej, gospodarki odpadami i realizacja 

zadań z zakresu gospodarki przestrzennej. 
– Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki 

i rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii w 2009 roku 
 



Komisja Polityki Społecznej  w okresie międzysesyjnym obradowała dwa razy. 
Poruszono następujące tematy: 

– Informacja GOPS w zakresie funkcjonowania pomocy społecznej w gminie. 
– Informacja dotycząca wykorzystania środków pienięŜnych na doŜywianie 

uczniów. 
– Harmonogram działań w zakresie profilaktyki zdrowotnej planowanej przez 

SP ZOZ w Starej Białej w 2009 roku. 
– Informacja na temat zimowego utrzymania dróg. 
– Gospodarowanie zasobem mieszkaniowym gminy. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają zastrzeŜenia lub zapytania do 
złoŜonych sprawozdań. 
Radny Władysław Mikołajczyk  zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego 
Komisji BudŜetowej, kiedy zostaną zamontowane lampy oświetleniowe przy 
ul. Chabrowej w Nowych Proboszczewicach. 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej wyjaśnił, iŜ oświetlenie to, podobnie jak 
oświetlenie pętli autobusowej w m. Mańkowo, zostanie zrealizowane podczas 
budowy drogi w tych miejscowościach. 
Na pytanie radnego Piotra Rutkowskiego, kiedy będzie wykonywane oświetlenie 
uliczne w małych miejscowościach na terenie gminy, Przewodniczący Komisji 
BudŜetowej wyjaśnił, iŜ w pierwszej kolejności doświetlane są miejsca najbardziej 
tego potrzebujące oraz te, w których zamontowanie lamp oświetleniowych jest 
moŜliwe. 
Radny Włodzimierz Kajkowski  ponowił prośbę o doświetlenie dwiema lampami 
skrzyŜowania dróg – ul. Bielskiej z ul. Włoczewską w Starych Proboszczewicach. 
Z uwagi na fakt, iŜ temat ten poruszany i omawiany był kilkakrotnie – zostanie on 
pozytywnie rozpatrzony. 
W odniesieniu do sprawozdania Komisji Polityki Społecznej w kwestii organizacji 
czasu wolnego w okresie ferii zimowych oraz wakacji radny Stanisław Wi śniewski  
stwierdził, iŜ Szkoła Podstawowa w Wyszynie dobrze wywiązuje się z zadań z tego 
zakresu.   
 
Ad. 6 
W punkcie „Interpelacje i zapytania radnych oraz ud zielenie odpowiedzi” 
poruszono następujące tematy: 
Radny Stanisław Wi śniewski: 

• Jakie postępowania toczą się w sprawie ZOUK Kobierniki co dzieje się w 
sprawie rozbudowy ZUOK-u ? 

• Kiedy będzie wprowadzona zbiórka surowców wtórnych systemem workowym 
w Wyszynie i Ludwikowie? 

Radny Włodzimierz Kajkowski:  
• Prośba o oznakowanie przejścia dla pieszych w obrębie Zespołu Szkół 

w Starych Proboszczewicach. 
Radny Piotr Rutkowski: 

• Prośba o ustawienie fotoradaru w Nowym Trzepowie. 
• W kwestii klubów sportowych - na forum dyskusyjnym jednej ze stron 

internetowych pojawiły się obraźliwe komentarze pod adresem Wójta Gminy 
oraz radnych. Co naleŜy zrobić w tym temacie, aby zapobiec podobnym 
sytuacjom w przyszłości? 



Radny Władysław Mikołajczyk: 
• W związku z tym, Ŝe Komisja Rady Gminy nie ma kompetencji do 

podejmowania wiąŜących decyzji, a jedynie moŜe opiniować i składać wnioski 
do Rady Gminy, naleŜy wprowadzić do porządku obrad stały punkt: 
„Wypracowane wnioski na posiedzeniach komisji”, które będą omawiane na 
posiedzeniu Rady. 

Radny Marek Krajewski: 
• Prośba o utwardzenie tłuczniem drogi za boiskiem szkolnym równoległej do 

ul. Szkolnej przy szkole w Maszewie DuŜym. 
• Prośba o zamontowanie światła na zasadzie przycisku w miejscu przejścia dla 

pieszych w obrębie Zespołu Szkół w Maszewie DuŜym. 
• Prośba o ustawienie znaku „zakaz zatrzymywania się” przy myjni 

samochodowej w Maszewie DuŜym. 
Radny Mariusz Downarowicz: 

• Prośba o rozbiórkę wiaty przystankowej usytuowanej przy drodze 
wojewódzkiej Nr 562 w m. Brwilno. 
 

Odpowiedzi Wójta: 
• Na pytanie radnego Stanisława Wi śniewskiego : 

� Obecnie w sprawie ZUOK Kobierniki toczą się  trzy  postępowania w 
sprawie wydania decyzji środowiskowych: 

– PodwyŜszenia kwater do składowania odpadów, 
– Odgazowania obecnie eksploatowanych kwater, 
– Budowy nowej kwatery do składowania odpadów. 

                    śadnej decyzji Urząd Gminy nie wydał. 
� Zbiórka wysegregowanych odpadów w systemie workowym nie daje 

spodziewanych rezultatów ze względu na fakt, Ŝe część mieszkańców 
w  dalszym ciągu nie posiada zawartych umów na wywóz odpadów 
komunalnych, a system workowy wykorzystuje do pozbycia się 
odpadów a nie tylko surowców wtórnych. ZUOK jest przygotowany do 
wprowadzenia tego systemu równieŜ w Wyszynie i Ludwikowie. 
Wystąpimy do mieszkańców tych miejscowości z informacją o 
konieczności zawarcia tych umów, a następnie wprowadzimy system 
workowy. 

• Na prośbę radnego Włodzimierza Kajkowskiego : 
� W zasadzie teren koło szkoły jest właściwie oznakowany. Po dokonaniu 

ponownego rozeznania w terenie, zapadnie decyzja, czy dodatkowo 
naleŜy ustawić tablicę informacyjną. 

• Na prośbę i pytanie radnego Piotra Rutkowskiego : 
� Dokonamy analizy moŜliwości montaŜu atrapy fotoradaru i uzgodnimy 

tę lokalizację z Policja i Zarządcą drogi.  
� W kwestii klubów sportowych i pojawiających się na ten temat 

komentarzy na forum internetowym – gmina nie ma wpływu na 
zamieszczane treści.  

• Na prośbę radnego Marka Krajewskiego : 
� Drogi w Maszewie DuŜym zostaną poprawione. 



� Propozycja budowy sygnalizacji świetlnej w miejscu przy szkole w 
Maszewie DuŜym zostanie zgłoszona do Zarządcy drogi wojewódzkiej. 

� Gmina wystąpiła z pismami w tej sprawie do właściciela myjni, do 
zarządcy drogi – Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w 
Warszawie oraz do komendy Miejskiej Policji w Płocku o podjęcie 
stosownych działań zmierzających do wyeliminowania powstających 
nieprawidłowości. 
 

Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej  - Zdz isław Dybiec  poinformował 
radnych o istniejącej moŜliwości dofinansowania płatnych słuŜb dla policjantów w dni 
wolne od słuŜby na terenie gminy.  
 
O godzinie 1135 Przewodniczący Rady Jan Wrześniewski ogłosił 15 minut przerwy 
w obradach. 
O godzinie 1150 wznowiono obrady. 
 
Ad. 7 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
w budŜecie na 2009 rok. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (14 głosów „za”). 
 
Ad. 8 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budŜetu 
w 2009 roku. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 9 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia 
dotacji z budŜetu Gminy Stara Biała na prace konserwatorskie przy zabytkowej 
ambonie z kościoła pw. św. Andrzeja w Brwilnie, gmina Stara Biała 
Wobec braku pytań i innych propozycji ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
 
 



Ad.10 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w 2009 roku Gminie Płock na poczet pokrycia kosztów pobytu 
w Izbie Wytrzeźwień w Płocku mieszkańców Gminy Stara Biała 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 11 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zasad 
wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, niektórych innych składników 
wynagradzania oraz wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, nagród, wysokości i szczegółowych zasad przyznawania 
i wypłacania dodatku mieszkaniowego i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt wyjaśnił, iŜ konieczność podjęcia niniejszej uchwały jest konsekwencją zmian 
wprowadzonych w ustawie Karta Nauczyciela. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 12 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Starej Białej do podejmowania 
działań wobec dłuŜników alimentacyjnych 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Stosownych wyjaśnień w temacie dokonała Kierownik GOPS – Małgorzata 
Klimczewska – Wiśniewska. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 13 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
„Planu Odnowy Miejscowości Dziarnowo” 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 



Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 14 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
gminy Stara Biała do projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd 
Województwa Mazowieckiego w ramach RPO WM 2007-2013 
pn.: 1) „Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego 
przez budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy 
poprzez stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu”, 2) „Rozwój 
elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego 
wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa” 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt dokonał wyjaśnień, w jakim celu podejmowana jest niniejsza uchwała. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 15 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez gminę 
Stara Biała gruntu połoŜonego w m. Maszewo DuŜe. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
 
 
Ad. 16 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów zakładu 
Produkcyjnego polskiego Koncernu Naftowego Orlen Spółka Akcyjna w Płocku wraz 
z terenami przyległymi, połoŜonych w granicach administracyjnych gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
 



Ad. 17 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
nazewnictwa ulic we wsi Biała, gmina Stara Biała. 
 Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka dotyczącego nazewnictwa ulic, Wójt 
dokonał stosownych wyjaśnień. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 18 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
nazewnictwa ulic we wsi Maszewo DuŜe i wschodniej części wsi Mańkowo, gmina 
Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały. 
Jednocześnie zaproponował wniesienie poprawki do uchwały polegającej na zmianie 
ulic Michała Tomczaka na Szkolną oraz Jana Kochanowskiego na Działkową. 
W uzasadnieniu wyjaśnił, iŜ wskazane przez niego nazwy ulic funkcjonują od dawna 
w zwyczajowym stosowaniu, w związku z tym nie naleŜy zmieniać przyzwyczajeń 
mieszkańców m. Maszewo DuŜe.  
Radny Włodzimierz Kajkowski  uznał propozycję zmiany za bezzasadną, natomiast 
radna Anna Kozi ńska  poparła wniosek Przewodniczącego Rady. 
Wniosek Przewodniczącego poparł równieŜ Radny Mariusz Downarowicz. 
Wójt  wyjaśnił powody, dla których w/w ulice miałyby nosić takie nazwy.  
Ulica Jana Kochanowskiego jest jedną z kilku ulic w tym rejonie miejscowości 
nazywaną imieniem sławnych poetów i pisarzy polskich.  
Michał Tomczak (ps. Bończa) natomiast – był Ŝołnierzem AK zamordowanym 
w styczniu 1946 r. w Maszewie DuŜym.  
Przewodnicz ący Rady  w odpowiedzi na wyjaśnienia Wójta stwierdził, Ŝe postać 
Michała Tomczaka jest mało znana mieszkańcom; niewiele o nim wiadomo. W 
związku z tym, nie jest to postać na tyle znacząca dla historii, aby jego imieniem 
nazywać ulicę. Poza tym istnieje obawa, iŜ nie jest to postać do końca pozytywna, 
zetem nie wiadomo, czy w przyszłości nie byłoby konieczności zmieniać nazwy tej 
ulicy. 
Ponadto Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ radni z terenu Maszewa DuŜego powinni 
mieć w tej kwestii najwięcej do powiedzenia, gdyŜ sprawa dotyczy bezpośrednio ich 
miejsca zamieszkania. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały proponowany przez Wójta. 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania :  „za” głosowało 5 radnych 
 „wstrzymujący się” było 4 radnych, 
 „przeciw” głosowało 5 radnych w tym Przewodniczący Rady.  
Zgodnie ze statutem gminy w przypadku równej liczby głosów „za” i „przeciw” 
decydujące znaczenie ma głos Przewodniczącego Rady, zatem projekt uchwały nie 
został przyjęty. 



Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały z naniesionymi 
poprawkami polegającymi na wprowadzeniu nazw ulic Szkolna i Działkowa zamiast 
dotychczasowych Michała Tomczaka i Jana Kochanowskiego. 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania :  „za” głosowało 6 radnych 
 „wstrzymujący się” było 4 radnych, 
 „przeciw” głosowało 4 radnych   
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
O godzinie 1315 Przewodniczący Rady Jan Wrześniewski ogłosił 10 minut przerwy 
w obradach. 
O godzinie 1325 wznowiono obrady. 
 
Wójt  poprosił Przewodniczącego Rady o powtórne przegłosowanie projektu uchwały, 
gdyŜ stwierdził, Ŝe drugie głosowanie z wnioskiem Przewodniczącego Rady było 
bezprzedmiotowe, poniewaŜ projekt uchwały został odrzucony w pierwszym 
głosowaniu. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe, jego zdaniem, wszystko jest w porządku. 
Radny Wojciech śółtowski  stwierdził, Ŝe Wójt w tej sprawie ma rację, natomiast 
Przewodniczącemu Rady zarzucił nieznajomość statutu gminy i procedur 
przeprowadzania głosowania.  
W wyniku dyskusji Wójt zgłosił wniosek formalny zmiany do projektu uchwały, 
polegający na zamianie nazw ulic- Michała Tomczaka na Szkolną oraz Jana 
Kochanowskiego na Działkową. 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie wniosek formalny Wójta.. 
W głosowaniu wzi ęło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania :  „za” głosowało 8  radnych 
 „wstrzymujący się” był 1 radny, 
 „przeciw” głosowało 4  radnych 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe projekt uchwały z naniesionymi poprawkami 
przeszedł większością głosów. 
 
Ad. 19 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie podziału 
Gminy Stara Biała na stałe obwody głosowania. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi o 
zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt  wyjaśnił, Ŝe w dotychczasowym obwodzie wyborczym Nr 5 liczba wyborców 
przekroczyła 3 tysiące, w związku z tym istnieje konieczność „rozbicia” tego obwodu 
na dwa mniejsze. Niezbędne zatem jest powołanie w drodze uchwały stałego 
obwodu głosowania Nr 6, który obowiązywać będzie w kaŜdych kolejnych wyborach. 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (14 głosów „za”). 
 
Ad. 20 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia 
obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie 



Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt wyjaśnił, Ŝe ten obwód wyborczy powoływany jest tylko na potrzeby wyborów do 
Europarlamentu. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (14 głosów „za”). 
 
Ad. 21 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmian 
w Statucie Gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i prosi 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (14 głosów „za”). 
 
 
Ad.22 
Zapytania i wolne wnioski. 

• Wójt zwrócił się z prośbą do radnych o opinię w sprawie wnioskowanej kwoty 
dotacji z PROW na budowę świetlic wiejskich w Bronowie – Zalesiu i 
Dziarnowie. Gmina standardowo moŜe otrzymać  75% dofinansowania do 
kosztów kwalifikowanych. Natomiast w przypadku wnioskowania o dotację w 
wysokości mniejszej niŜ 50% istnieje moŜliwość uzyskania jednego punktu 
więcej. Oznacza to, Ŝe prawdopodobieństwo uzyskania dotacji jest większe 
ale w mniejszej wysokości. 

           Radni stwierdzili, Ŝe trudno jest ocenić jaką decyzję naleŜy podjąć.  Dlatego    
          teŜ  uznają, Ŝe Wójt powinien sam zdecydować w tej sprawie zgodnie z   
          posiadanymi informacjami w tej sprawie      

• Wójt zwrócił się z prośbą do radnych o opinię w sprawie lokalizacji boiska 
Orlik 2012. We wstępnym wniosku zadeklarowano, iŜ inwestycja ta zostanie 
zrealizowana w m. Wyszyna. Z praktycznego punktu widzenia obiekt sportowy 
jakim jest Orlik, usytuowany w tak małej miejscowości, jaką jest Wyszyna, nie 
będzie we właściwym zakresie wykorzystany. Istnieje zatem podstawa, aby 
obiekt ten zlokalizować w większej miejscowości, np. w Białej, bądź w 
Maszewie DuŜym. 
W wyniku dyskusji wyłoniły się dwie propozycje lokalizacji inwestycji: Biała 
oraz Wyszyna. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek, o lokalizację boiska 
Orlik w m. Biała. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania :  „za” głosowało  7 radnych 
   „wstrzymujący się” było 0 radnych, 
                                          „przeciw” głosowało 7 radnych  
                                            w tym Przewodniczący Rady 



 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe wniosek o lokalizacji budowy boiska Orlik 
2012 w Białej został odrzucony w związku z powyŜszym pozostaje lokalizacja 
w Wyszynie. 
 

•  Sołtys m.Stara Biała – Jarosław Nowakowski: 
� Prośba o oznakowanie łuku drogi powiatowej prowadzącej do 

m.Kamionki. 
   Odpowiedzi Wójta: 

• Na prośbę sołtysa m.Stara Biała: 
� Wniosek w tej sprawie zostanie przekazany do Zarządu Dróg 

Powiatowych. 
 
 
 
 
Ad.23 
Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 1445 Przewodnicz ący Rady Gminy 
Stara Biała zamknął posiedzenie. 
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